

自選心水港樂系列

選購三個或以上音樂會，組合成您的心水系列，按自己口味、由自己挑選的預訂方式，靈活自在。訂購數量越多，精彩優惠越多。

Create Your Own HK Phil Series

Select three or more concerts to create your own season package. Concerts selected by you, tailored to your tastes – the ultimate in subscription flexibility. And the more you purchase, the more you save!



最高節省
SAVE UP TO
\$6,180

預先訂購可享優惠高達七折

Get up to 30% discount on your own subscription!

選購三個音樂會即享八折優惠。訂購數量越多，精彩優惠越多。
Subscribe to three programmes to enjoy a 20% discount.
The more you purchase, the more you save!

自選心水預訂折扣表 *

CREATE YOUR OWN SUBSCRIPTION DISCOUNT TABLE *

訂購節目數量 No. of Programmes	3-5	6-10	≥11
	▼	▼	▼
折扣 Discount	8折 20% off	75折 25% off	7折 30% off

* 折扣只適用於正價門票。每位訂戶必須訂購至少三個音樂會。
Applicable to standard tickets only. You must order at least THREE programmes.



優先預訂座位

FIRST CHOICE OF THE BEST SEATS

在城市售票網門票公開發售前就可優先揀選座位區域，預訂心水位置。

Select your preferred seating zone for all your concerts to secure the best available seats before tickets go on sale at URB.TIX.



港樂貴賓區酒會

HK PHIL PARTNERS' LOUNGE COUPONS

現凡訂購樂季套票折扣後總額超過港幣 \$15,000，即可獲贈貴賓區酒會券兩張；港幣 \$20,000 或以上可獲贈四張；港幣 \$30,000 或以上則獲六張。每張酒會券亦可以港幣 \$130 額外購買。

Subscribers who spend over HK\$15,000 will receive two complimentary lounge coupons. If you spend HK\$20,000 or more, you will receive four coupons, and at HK\$30,000 or more, you can enjoy six lounge coupons. Additional coupons may be purchased at HK\$130 each.

2020/21 樂季套票優先預訂時段 SEASON SUBSCRIPTION PERIOD

2019/20 續訂客戶 Subscribers
15 JUN (10:00) – 28 JUN (22:00)

新訂戶 New Subscribers
2 JUL (10:00) – 22 JUL (22:00)



盡享靈活票務安排

ENJOY TICKET FLEXIBILITY

每張套票可免手續費換票（更換至同一節目另一場次）或補票（將半價門票升級至成人門票）一次，或以半價退票。只需填妥表格，並於音樂會 10 個工作天前寄回港樂，手續簡單方便*。

Is there a conflict with one of your scheduled concerts? No problem! Each subscription ticket can be exchanged or upgraded free of charge (one time per ticket). You can also obtain a 50% refund on your tickets. Simply send us your request form(s) with your ticket(s) 10 working days before the performance*.

*受條款及細則限制

*Terms and conditions applied:
hkphil.org/ticketing-services



貝多芬誕辰250週年特別禮遇

BEETHOVEN 250TH
BIRTHDAY SPECIAL GIFT

今個樂季我們繼續記念貝多芬誕辰 250 週年誌慶，現凡訂購「貝多芬 250 週年系列」中所有音樂會，即獲送特別禮物一份。數量有限，送完即止。

This season we continue our Beethoven 250th Birthday Celebrations. Subscribers who purchase all five “Beethoven 250th” programmes will receive a special gift. Available while stocks last.



免費港樂會會籍

FREE CLUB BRAVO MEMBERSHIP

於樂季套票優先預訂期間，凡購買任何六個或以上音樂會，即可免費成為港樂會 2020/21 樂季會員（價值港幣 \$300），可享以下會員專屬優惠：

- 於公開售票時，購買任何港樂音樂會85折優惠（不適用於少部分音樂會）
- 於樂季套票優先預訂期間，每消費港幣\$100可獲港幣\$5現金獎賞，於下一個樂季（2021/22）套票訂購時段使用
- 優先登記港樂免費活動，包括太古「港樂·星夜·交響曲」
- 於特約商戶購物或消費，專享會員折扣及優惠

Subscribe to at least six programmes, to enjoy a complimentary Club Bravo membership for Season 2020/21 (cost: HK\$300). You will enjoy the following member benefits:

- 15% off additional HK Phil standard tickets purchased at URBTIX (some exceptions apply)
- HK\$5 cash dollars earned for every HK\$100 spent on tickets during the subscription period, which can be applied to your next subscription (2021/22)
- Priority registration to HK Phil free events, including *Swire Symphony Under The Stars*
- Exclusive discounts and benefits at designated merchants